



良好生产规范 (GMP) 认证证书

证书编号: CQC25GMP0020R0M/3400

兹证明

安徽正兴生物医药科技有限公司

中国安徽省宣城市绩溪县生态工业园区障山路 12 号

建立的良好生产规范 (GMP) 符合如下标准的要求:

GB 14881-2013 《食品安全国家标准 食品生产通用卫生规范》

CXC 1-1969 《良好卫生通则》第一章良好卫生规范

通过认证范围如下:

资质范围内保健食品 (硬胶囊剂、软胶囊剂、粉剂、颗粒剂、片剂), 糖果 (凝胶糖果、压片糖果), 固体饮料,
其他特殊膳食食品 (运动营养补充品) 的生产

首次发证日期: 2025年5月22日 本次发证日期: 2025年5月22日 有效期至: 2028年5月21日

在一个监督周期后, 本证书必须与 CQC 签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。

请登录 www.cqc.com.cn 查询证书有效性。

谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu



中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>



GOOD MANUFACTURING PRACTICE CERTIFICATE

Certificate No.: CQC25GMP0020R0M/3400

THIS IS TO CERTIFY THAT
ANHUI ZHENGXING BIOPHARMACEUTICAL CO.,LTD

No.12,Zhangshan Road,Eco-industrial Park,Jixi,Xuancheng city,Anhui Province China

Good Manufacturing Practice(GMP) has been awarded the certificate
for compliance with following standard:

GB 14881-2013 National Food Safety Standards: General Hygienic Practices for the Production of Food

CXC 1-1969 Chapter one of General Principles of Food Hygiene

The GMP Applies in the following area:

Product of within the scope of qualifications Health foods (Hard capsules、Soft gels、Powders、Granules、Tablets),Candy
(Gelatinized candy、Pressed candy), solid beverages、 Other special dietary foods (Sports nutrition supplements)

Certified since: May 22, 2025 Valid from: May 22, 2025 Valid until: May 21, 2028

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate..

谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No. 188, Nansihuan Xilu, Beijing 100070 P. R. China

<http://www.cqc.com.cn>